
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 3. maj 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 727
Kan ministeren oplyse nærmere, hvilke overvejelser rigspolitiet gør sig i for-
hold til at afhjælpe eventuelt misbrug af asylkortet, herunder om der forventes
at komme en ny løsning, og hvornår den i så fald forventes at kunne træde i
kraft, jf. svar på UUI Alm. del – spm. 651?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mattias Tesfaye (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mattias.Tesfaye@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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